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8 серпня відбулась апаратна нарада працівників виконавчого комітету міської ради. Про
підсумки соціально-економічного розвитку міста за І півріччя 2011 року інформував
присутніх начальник управління економічного розвитку міськвиконкому Олександр
Гринь.

  

Олександр Михайлович зауважив, що з метою покращення ситуації, яка склалась в
роботі промислових підприємств на базі двох виробничих приміщень ВАТ «Пульсар» та
ПП «Велес-Агро» заплановано здійснювати випуск сільськогосподарської техніки
(сівалки) із перспективою працевлаштування 100 чоловік. Виконкомом продовжується
робота із сприяння залучення іноземних інвестицій по спільному українсько-російському
підприємству на суму 16,5 млн. грн. за рахунок ввезення нового італійського
деревообробного обладнання. Після його встановлення обсяг реалізації підприємством
готової продукції становитиме близько 4 млн. грн.

        Базою соціально-економічного розвитку міста є створення сприятливих умов для
залучення інвестицій в економіку. Міською радою уже зроблені в цьому напрямку
декілька важливих кроків. «Так, затверджено «Програму залучення інвестицій в
економіку міста Шепетівки на 2011-2012 роки» та перелік п’яти інвестиційно-привабливих
земельних ділянок, поновлено інвестиційний паспорт міста» - зазначив Олександр
Михайлович.   
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